
 
 

Acta de la reunió dels Espais Oberts de la Universitat Pompeu Fabra. 
 

 

Comença la reunió a les 19:10h.  

 

 

El Secretariat Tècnic explica als assistents a la reunió que, a causa de l’elevat volum de 

feina que té aquest òrgan com a conseqüència de la seva participació i preparació de les 

reunions de la comissió de reforma del reglament del Consell d’Estudiants, es va decidir 

convocar tots els Espais Oberts de forma conjunta perquè els estudiants expressessin les 

seves preocupacions, propostes o peticions que desitgessin elevar al CEUPF.  

 

Davant de la poca participació dels estudiants a la reunió, el Secretariat Tècnic explica 

als assistents els motius pels quals, des del Secretariat Tècnic, hi ha una assistència tan 

baixa, la impossibilitat per part del Consell, de comunicar-se directament amb els 

estudiants i haver de fer-ho a través dels delegats i delegades de classe.  

 

Es comenta que potser el problema derivat de la baixa assistència no és tant de 

comunicació sinó del poc coneixement que tenen els estudiants sobre el CEUPF. 

Paral·lelament, s’argumenta, pocs estudiants tenen el convenciment que poden incidir en 

el funcionament de la Universitat com a conseqüència del seu desconeixement sobre els 

òrgans i les funcions del Consell d’Estudiants. Contesta el Secretariat Tècnic que 

traslladarà aquest comentari a la Coordinadora General per pensar possibles formes de 

resoldre-ho.  

 

S’esmenta que el propi nom dels Espais Oberts confon els estudiants sobre quina és la 

seva funció, i es proposa que, donat que cada Espai Obert s’autoregula, cadascun tingui 

un nom propi que permeti els estudiants tenir una idea més clara sobre quina és la funció 

d’aquests òrgans.  

 

Acaba la reunió a les 19:25h. 


